

Date: 17 September 2023

التاريخ : 17 سبتمبر 2023

Oman Arab Bank – Discussion session on the Bank's unaudited results for the six-months period ended 30 June 2023

الموضوع: بنك عمان العربي – جلسة نقاشية حول البيانات المالية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2023

Oman Arab Bank would like to invite all interested parties to attend a discussion session on 1H 2023 financial results as per the following details:

يسر بنك عمان العربي دعوة مساهميه والمستثمرين والمهتمين لحضور الجلسة النقاشية حول النتائج المالية للنصف الأول من عام 2023 وفق التفاصيل التالية:

Date:	19 September 2023
Time:	2:00 PM (Muscat Time)
Duration:	60 minutes

التاريخ:	19 سبتمبر 2023
الوقت:	2 مساءً (بتوقيت مسقط)
المدة:	60 دقيقة

The agenda of the session is to present the unaudited financial statements for the period ended 30 June 2023, which were published on the MSX website on 9 August 2023. The discussion will be followed by a Q&A session.

يتضمن جدول الأعمال عرض النتائج المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2023 التي أٌفصح عنها في الموقع الإلكتروني لبورصة مسقط بتاريخ 9 أغسطس 2023، وبعد إنتهاء الجلسة النقاشية ستُخصص فقرة للإجابة عن الأسئلة.

The session will be conducted via MS Teams To register, please click on the following link:

سيتم عقد الجلسة عبر برنامج الاتصال MS Teams. يرجى استخدام الرابط أدناه لتسجيل الحضور.

[Click here to join the meeting](#)

[Click here to join the meeting](#)

Meeting ID: 379 874 533 36

Meeting ID: 379 874 533 36

Passcode: DVjHcH

Passcode: DVjHcH

- Participants may submit their questions while registering. They will still have the opportunity to ask their questions at the end of the session.
- Upon successful registration, participants will receive an email with the link to join the meeting.
- We recommend that all participants join 10 minutes before the meeting starts.
- A video recording of the session will be available on the Bank's website.

- يمكن للمشاركين إضافة الأسئلة بالربط أعلاه عند تسجيلهم للحضور. كما يمكن للمشاركين أيضاً طرح أسئلتهم بعد الحلقة النقاشية.
- بعد التسجيل سيتلقى المشاركون الرابط الإلكتروني على بريدهم الإلكتروني للمشاركة بالحلقة النقاشية.
- يرجى الدخول إلى الحلقة النقاشية قبل 10 دقائق تقريبا.
- سوف يتم تسجيل وقائع الحلقة النقاشية وتوفير الرابط الخاص بها على الموقع الإلكتروني للبنك.

For more information, please contact the Investor Relations Officer via email:

Investor.Relations@oman-arabbank.com

لمزيد من التفاصيل، يرجى الاتصال بمسؤول علاقات المستثمرين من خلال البريد الإلكتروني:

Investor.Relations@oman-arabbank.com

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،



سليمان الحارثي
الرئيس التنفيذي

Sulaiman Al Harthi
Chief Executive Officer